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Obec Orávka, Orávka č. 49, 980 42 Orávka  

 

 Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Orávke 

konaného dňa 26.4.2020  - č. 2020/01 
________________________________________________________________ 

Prítomní:  Ing. Ján Lichanec - starosta obce 

Poslanci:   Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová   

Neprítomní:    0 

Ďalší prítomní: Ing. Michaela Gembická -  hlavný kontrolór obce  

Verejnosť:     

bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril Ján Lichanec, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. 

Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 5 a OZ je uznášania schopné. HK je  

ospravedlnená,  nakoľko  v nedeľu v Rim. Janovciach / kde je  zamestnaná / budú prevádzať  

odber vzoriek  na COVID -19.  

 

1. Návrh programu  

2. Schválenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa    

3. Kontrola plnenia uznesení.  

4. Prerokovanie správ HK .  

5. Správa  Audítora .  

6. Aktivácie v roku 2020 – vplyv na zmenu rozpočtu. 

7. Prerokovanie zmeny v rozpočte obce č. 1. 

8. Rôzne / COVID 19, Projekt opravy budovy KD pre seniorov, Vstup do KD, TKO 

miera triedenia, DzN a miestne poplatky 2020,Akcie – vatra, volejbal, oslavy obce/ 

9. Záver.  

 

K bodu 1  Návrh programu riadneho rokovanie OZ  

Uznesenie č. 01/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A . S ch v a ľ u j e:  

Program rokovania OZ  

 Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

 

 

K bodu 2  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Uznesenie č. 02/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A . S ch v a ľ u j e : 

Overovateľov: Ján Lach 

Zapisovateľa:  Viera Sekerášová 
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Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava-  

 

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení  

Uznesenie č. 03/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

B e r i e   n a   v e d o m i e:  

Uznesenia z rokovania 36/2019 splnené  

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava- Starosta dal vypracovať  PD k Rekonštrukcii vstupu do KD. V súčasnosti prebieha  

Ohlásenie  drobnej  stavby. Po ňom príde realizácia uvedenej  stavby. 

 

K bodu 4. prerokovanie správ HK 

Uznesenie č. 04/2020,   
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Berie na vedomie:  

Správu  o kontrolnej činnosti  za  rok 2019 a správu  kontroly plnenia  uznesenia za II. polrok  

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava-  Gembická uvedené  správy  zaslala a starosta ich preposlal  poslancom. Podotklo 

sa že zastupiteľstvá by mali mať  stanovené   dátumy  schôdzí, načo starosta podotkol, že  sa 

snaží  zvolávať  zastupiteľstvá,  aby  boli všetci poslanci prítomný. Starosta bude  sledovať ,  

aby bol dodržaný trojmesačný  cyklus  schôdzí.  

 

K bodu 5. Správa  Audítora za rok 2018  

Uznesenie č. 05/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Berie  na vedomie :  

Obecné zastupiteľstvo Berie na vedomie správu Audítora za rok 2018 Bez výhrad. 
Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 
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Rozprava: Dotaz  bo na faktúru  za PD  na budovu KD pre  seniorov, za projektovú 

dokumentáciu. Pri ukončení  stavby sa bude riešiť finančné  doriešenie uvedenej  faktúry.  Jedná 

sa o účtovnú evidenciu. 

 

K bodu 6. Aktivácie v roku 2020 – vplyv na zmenu rozpočtu č.1 /2020  

Uznesenie č. 06/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Berie na vedomie: 

Zamestnanie pracovníčok cez ÚPSVaR 

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava- Starosta informoval  poslancov, že  momentálne na obci  Orávka  nepracuje žiaden  

UoZ  na § 10  a § 12. Pracujú  dve pracovníčky cez projekt  ÚPSVaR  jedna  na  celý úväzok 

a jedna pracovníčka na polovičný úväzok. Uvedené pracovníčky  budú pracovať  na obci  jeden 

rok. Starosta ďalej podotkol, že v  súčasnosti sú  všetky podpory  cez ÚPSVaR  pozastavené, 

v dôsledku COVID – 19,  čaká  sa, že  sa budú uvoľňovať. Starosta ešte podotkol , že by chcel 

zamestnať jedného pracovníka  cez § 12  alebo cez projekt Pomôž  svojej obci, keď sa  situácia 

v krajine po pandémii uvoľní pre uvedené projekty a práce.   

 

K bodu 7. Prerokovanie zmeny v rozpočte obce č. 1 na rok 2020  

Uznesenie č. 07/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Schvaľuje zmenu v rozpočte č. 1  na rok 2020  

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava- Na základe skutočností uvedených v bode 6, jedná sa o navýšenie príjmovej časti 

rozpočtu  a to  následne: 

Príjem :   § 54 – celý úväzok ----------------------   7.435.70.-€ 

                    § 54   na  nákup    ----------------------        71,92.-€ 
                   §  54 ods. 1  ½ úväzok  -----------------    4.102,40.-€ 
                  Voľby do NR SR  --------------------------     1.446,10.-€ 
                                                               SPOLU:         13.056.12.-€ 
 

Výdaj:    §  54    ---------------------------    7.827,10.-€    /rozdiel   391,40.-€ / 

                  § 54 -   --------------------------        71,92.-€    /  montérky, obuv / 
                 §  54 ods.1-------------------------  4.318,40.-€    / rozdiel 216.-€ / 
                   Voľby  do NR SR ... ................  1.446,10.-€ 
                                                     SPOLU:    13.663,52.-€  
/ 391,40 + 216 = 607,40  - náklady obce , spoluúčasť   na mzde vo  výdavkovej časti , 
z bežných  príjmov  v roku 2020/ 
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Prebytok z roku 2019 sa bude do  rozpočtu  započítavať  po  záverečnom účte obce a to 

v nasledujúcom zasadnutí OZ -  doporučila  kontrolórka obce 

 

K bodu 10. Rôzne      

Uznesenie č. 08/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Berie na vedomie:  

Informácie o / COVID 19, Projekt opravy budovy KD pre seniorov, Vstup do KD, TKO 

miera triedenia, DzN a miestne poplatky 2020, Akcie – vatra, volejbal, oslavy obce/  

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava-  

a) COVID – 19.. Starosta informoval, že všetci poslanci v prípade potreby , výskytu  

COVID- 19 v obci budú musieť  zasadať.  Zatiaľ  starosta informuje občanov 

prostredníctvom Obecnej  tabule, alebo  keď to vyžaduje  téma informáciu  vyhlasuje 

obecným rozhlasom. 

b) V súčasnosti  prebieha  rekonštrukcia budovy. Obci  sa podarilo  krátenú  sumu od 

PPA vyjednať. Celú  realizáciu  zatiaľ  financuje  Prima  banka, my budeme platiť  len  

úroky z poskytnutého úveru.  Po ukončení  realizácie, požiadame PPA  o kontrolu, aby 

PPA  refundovala  náklady Prima banke. . 

c) Vstup do KD, Projekt opravy budovy KD pre seniorov Starosta  dal vyhotoviť PD , 

dal  ohlásenie na Drobnú  stavbu. Po nej  dôjde  k realizácii,  starosta vyhodnotí 

najvýhodnejšiu realizáciu pre obec. 

d) TKO miera triedenia.  Miera triedenia  oproti vlaňajšku  stúpla  z 10.1 %  na  17, 8%, 

bez vyseparovaného zeleného odpadu. V roku 2020, obec vyvezie zelený odpad.   

 

e)  DzN a miestne poplatky 2020 

PV boli zaslané daňovníkom, ako poštou tak  osobne  do schránok pomocou  

pracovníčok  obce. Priebežne  začali občania platiť dane. 

 

f) Akcie – vatra, volejbal, oslavy obce 

 

VATRA – Poslanci sa jednoznačne  dohodli, že akcia vatra  v roku 2020 v termíne 

8.5.2020  s príležitosti 75. výročia ukončenia II. svetovej vojny  v Európe sa konať 

v súčasnej  dobe nebude,  

 

             Volejbal,- Nie je jednoznačne  jasné ako bude pokračovať ďalší  priebeh  COVID – 

19. Z uvedeného  dôvodu sa poslanci  dohodli, že  aj  táto akciu v roku 2020 sa konať  

nebude.   
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             Oslavy obce- Obec požiadala VUC  ako každý rok dotáciu na uvedenú  akciu. 

V súčasnej  situácii nie je jasné priebeh ochorenia COVID – 19, nie je  jednoznačné 

či bude dovolené  robiť akcie s väčším počtom ľudí . Ďalšie  zhodnotenie priebehu 

bude na  nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva.  

 

 KD – poslankyňa  Z. Hanzlovičová , podotkla, že  až nebudú akcie tento  rok,  bolo 

by opraviť omietky, vymaľovať  sálu KD  , ako  aj parkety. Starosta prejde ponuky, 

čo vie zabezpečiť vlastnými pracovníkmi,  občanmi a prevedie prieskum.   

 

 

 

v Orávke dňa 26.4.2020                                

 

 

Zapísal: Viera  Sekerášová   ............................................ 

 

                                                               

 

 Starosta obce  Ing. Ján Lichanec ................................... 

 

 

 

 

Overovatelia: Ján  Lach                 ...................................... 

 


